
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 12. maj 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 547
På samråd i Miljø- og Fødevareudvalget den 3. maj 2023, jf. MOF alm. del samråds-
spørgsmål V, udtalte ministeren følgende: ”Med ulvebestandens udvikling det seneste år, 
der er vi nu i en situation, hvor størstedelen af de danske ulve vurderes at opholde sig 
uden for de områder, hvor der kan søges om tilskud til ulvesikrede hegn”. Vil ministeren 
i forlængelse heraf oplyse, hvor mange af de 29 ulve, der er i Danmark på nuværende 
tidspunkt, som opholder sig uden for ulvezonerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Pia Kjærsgaard 
(DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpksekr@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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